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Notulen ALV d.d. 1 februari 2024 om 20.00 uur, in de TVV kantine 

 

Aanwezig: 23 stemgerechtigde leden. Handtekeningenlijst beschikbaar bij secretaris. 

Namens bestuur aanwezig: Barbara van der Wateren (voorzitter), Jan Kouwenhoven 

(penningmeester), Mick van Houten (algemeen bestuurslid), Ben Ewals (algemeen bestuurslid) en 

Esther van Overbeek (secretaris en notulist). 

 

Agenda ALV: 

1. Opening door de voorzitter en korte inleiding; 

2. Notulen van de ALV van 17 april 2023; 

3. Ingekomen stukken/afmeldingen; 

4. Mededelingen van het bestuur; 

a. Ledenaantal naar beneden, oproep vrijwilligers en verlenging tennisseizoen; 

b. Dak, drainage, zonnepanelen; 

5. Financieel verslag; 

6. Verslag van de kascommissie; 

7. Begroting voor 2024 en vaststellen van de contributie. 

8. Verslagen van de commissies; 

9. Benoeming van de vertrouwenscontactpersoon. Kandidaten worden opgeroepen zich te 

melden door een e-mail te sturen naar info@tvvijfhuizen.nl); 

10. Samenstelling bestuur (Esther van Overbeek treedt af als secretaris. De andere 

bestuursleden stellen zich herkiesbaar. Kandidaten voor de functie secretaris worden 

opgeroepen zich te melden door een e-mail te sturen naar info@tvvijfhuizen.nl); 

11. Rondvraag. 

 

---------- 

 

1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter, Barbara van der Wateren, heet iedereen welkom. 

De voorzitter neemt de agendapunten kort door die aan de orde zullen komen tijdens de 

vergadering. Er is gestart met de nieuwe statuten en aan de hand van deze statuten zal worden 

vergaderd. Ook is gestart met een nieuwe tennisschool. De tennisschool heeft een ander aanbod 

aangeboden afgelopen seizoen dan we gewend waren, namelijk een voorjaarsaanbod tot de 

zomervakantie en een najaarsaanbod (start na de zomervakantie) tot en met eerste week van 

december. Het najaar is echter helaas nogal letterlijk en figuurlijk in het water gevallen. Met veel 

kunst en vliegwerk zijn de lessen toch nog afgewerkt, maar het snel veranderende klimaat baart 

wel zorgen als het gaat om het langer gedurende het jaar open houden van de tennisbanen. Wat 

verder zorgen baart, is de terugloop in het aantal jeugdleden. Getracht is om in de 

zomermaanden een aantrekkelijk zomerlidmaatschap aan te bieden voor nieuwe potentiële 

TVV-(jeugd)leden. Een aanwezig TVV-lid merkt daarover op dat daar meer op geacteerd zou 
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moeten worden, zodat meer van deze zomerleden ook daadwerkelijk lid worden. De voorzitter 

beaamt dit. Voorts is het baanonderhoud bij langer openblijven een uitdaging. Zijn er genoeg 

vrijwilligers om de banen vrij te houden van blad bijvoorbeeld. Voorts zijn er ambities voor 

ledenbehoud die worden opgepakt met de diverse commissies. 

 

2. Notulen van de ALV van 17 april 2023 

De voorzitter vraagt of er nog opmerkingen zijn over de notulen van 17 april 2023. Dit is niet 

het geval. Wel meldt de secretaris, Esther van Overbeek, dat er 1 opmerking was binnen-

gekomen van een TVV-lid die aangaf dat onder punt 3, tweede alinea, 1e zin het woordje 

“notulen” diende te worden vervangen door “statuten”. De secretaris beaamt dat dit 

inderdaad een foutje is en zal dat conform aanpassen. Er vindt een stemming plaats over de 

inhoud van de notulen van 17 april 2023. 

 

• alle leden zijn akkoord met de inhoud van de notulen van de ALV van 17 april 2023. 

 

3. Ingekomen stukken/afmeldingen 

Behalve de opmerking over de vorige notulen zijn er geen ingekomen stukken. Wel heeft het 

bestuur vernomen dat Ricardo de Wit, zoon van Frans de Wit helaas is komen te overlijden. Er 

is een rouwkaart namens TVV bestuur en haar leden bezorgd. 

 

De volgende leden hebben zich afgemeld voor de ALV: 

Jacqueline van Schie, Marjon en Jochem van der Kleij, Frans Boelé, Luuk Divendal, Allan 

Kaestner, Piet Kouwenhoven, Wim van Kreel, Petra van den Boogaard, Nicole Kuipers, 

Hellas Schelleman, Kees Ooms, Hilbrand de Jong, Henriëtte Hulsbosch, Ingeborg Pronk, 

Martien Stut, Nicole van Aalst, Erik van de Wouw, Sonja en Nico Jansen, Evelien Horstman, 

Willy Kroes, Marieke Meuwese, Patries v.d. Velde, Carlo Prick en Marije van Overbeek 

(ziek). 

 

4. Mededelingen van het bestuur 

 

a. De voorzitter bericht dat er momenteel 354 leden zijn, van wie 296 senioren leden en 

56 junioren leden. Ook zijn er nog een aantal niet-spelende leden (zgn. 

“geeltjesleden”). Er waren weinig junioren leden afgelopen jaar. Dit kwam mede door 

het ongelukkige toeval dat er schoolvoetbal was georganiseerd precies op de dag 

waarop de tennis-kennismakingsdag georganiseerd was. Er is contact geweest met de 

school in Vijfhuizen. Hun verwachting is dat de school zal gaan groeien i.v.m. de 

nieuwe wijk Wickevoort. Dit biedt mogelijkheden voor TVV. 

De voorzitter doet een oproep aan de leden om zich als vrijwilliger op te geven voor 

de kantinecommissie en de sponsorcommissie. Daar is extra hulp hard nodig. V.w.b. 

de eventuele verlenging van het tennisseizoen zal het bestuur zich nog beraden. 

 

b. Bestuurslid Ben Ewals bericht dat er hard is gewerkt afgelopen seizoen qua onderhoud 

aan het tennispark. Er zijn wel wat “zorgenkindjes”. Dat zijn: 

o het dak van de kantine (aantal lekkages zijn er geweest); 

o de drainage van voornamelijk banen 5 en 6; 

o sterk verouderde sproei-installatie. 
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Over eventuele zonnepanelen merkt Ben op dat het bestuur daar uiteraard naar kijkt, 

maar eerst moet het dak in orde zijn. Bovendien zijn zonnepanelen alleen niet genoeg, 

omdat er een buffer zou moeten komen om de energie op te slaan. Hier moet nog 

nader onderzoek naar worden gedaan en uiteraard zijn hier kosten mee gemoeid. Er 

moet ook nagedacht worden over een andersoortige ondergrond m.b.t. de drainage. 

 

5. Financieel verslag 

De penningmeester, Jan Kouwenhoven, bericht dat hij tijdens de vorige ALV een dikke plus kon 

laten zien. Dat is dit jaar niet het geval. TVV staat dit jaar € 6.000,- in de min. Dit komt doordat 

er dit jaar veel is geïnvesteerd (meer dan € 68.000,-) in boarding, hekwerk en ledverlichting. Ook 

komt de min door een lagere hoeveelheid leden. Er is een bedrag van € 2.000,- aan contributie 

minder binnengekomen dan begroot. De kantine-opbrengsten laten wel een mooie plus zien. 

Dit is in lijn met voorgaande jaren. Qua overige baten is te melden dat er nieuwe sponsoren bij 

zijn gekomen en de rente is gestegen. 

Als we naar de lastenkant kijken, zien we dat de commissies minder geld hebben uitgegeven dan 

begroot. De onderhoudskosten zijn gestegen (dat heeft o.a. te maken met het bedrijf Aquaco 

dat diverse malen moest opdraven voor werkzaamheden aan de sproei-installatie). Er is ook een 

behoorlijke afrekening (betreffende de afgelopen 3 jaar) geweest met DSOV i.v.m. het 

grondgebruik. Het streven van de penningmeester is om de grondoverdracht dit jaar te regelen 

met de gemeente en DSOV bij de notaris. 

De kosten van de waterzuiveringsbelasting zijn enorm gestegen. Dit komt omdat het 

sproeiwater in het verleden werd gezien als veel minder belastend voor het milieu en daarover 

dan minder belasting hoefde te worden betaald. We zouden een nieuwe aparte meter moeten 

plaatsen binnen de hekken van TVV (watermeter ligt nu buiten het park), zodat nauwkeuriger 

kan worden gemeten. De penningmeester heeft een bezwaar ingediend tegen de verhoogde 

aanslagen. 

Water en elektrakosten zijn ook gestegen afgelopen jaar. De penningmeester geeft aan dat hij 

hoopt dat komende jaren we lagere elektrakosten zullen hebben i.v.m. de ledverlichting. 

Er is sprake van een gezonde balans. Natuurlijk is het banksaldo wel lager i.v.m. alle gedane 

investeringen. Overigens wordt nog verwacht dat uit de subsidie-aanvraag een bedrag van 

€ 18.000,- komend seizoen wordt verkregen. 

 

6. Verslag van de kascommissie 

Marie José Schouten laat weten vanuit de kascommissie dat alle financiële controles zijn gedaan 

en alles er keurig uitziet. 

 

Marie José Schouten laat weten dat zij en Hanneke Nobels volgend jaar weer de kas zouden 

willen controleren als kascommissie. Zij worden beiden door de ALV herkozen. 

 

De penningmeester voegt nog toe dat er inmiddels wordt gewerkt met een ander 

boekhoudkundig programma, Twinfield, een systeem van de KNLTB. Nicole van Aalst helpt hem 

bij het verwerken van de administratie en werkt ook met Twinfield. Er is hierdoor een 

zogenaamd 4-ogenprincipe. 

 

De penningmeester vraagt of er nog opmerkingen of vragen zijn over het financieel verslag. Er 

zijn geen vragen meer en het verslag wordt goedgekeurd door de ALV. 
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7. Begroting voor 2024 en vaststellen van de contributie 

Jan Kouwenhoven, de penningmeester, meldt dat een hogere contributie echt nodig is om de 

kosten te dragen en een financieel gezonde vereniging te houden. Het doel is uitbreiding van 

jeugdleden, dus de verhoging in de contributie van jeugdleden is procentueel gezien een stuk 

kleiner dan die van senioren leden. De penningmeester beaamt dat de verhoging van de 

contributie van senioren leden fors is, maar het voorgestelde bedrag van € 175,- is nog altijd 

vele malen lager dan het gemiddelde van € 230,- dat volgens de KNLTB landelijk aan contributie 

betaald wordt. Een lid merkt op dat het wel zuur is dat je nu in principe niet meer je lidmaatschap 

voor dit jaar kan opzeggen. Als mensen dit niet financieel kunnen dragen, is dat wellicht een 

probleem voor leden? De reactie vanuit het bestuur is, dat hiermee coulant zal worden 

omgegaan. Er kan eventueel ook in tranches worden betaald. 

 

Dan volgt er een opmerking van een lid dat het gedurende primetime (rond 20.00 uur) 

nauwelijks mogelijk is om vrij te spelen. Een ander lid voegt eraan toe af te willen van het digitaal 

afhangen. De voorzitter reageert dat er met de tennisschool zal worden gekeken naar het aantal 

banen, dagen en avonden waarop gelest wordt. Geopperd wordt dat de tennisschool wellicht 

meer les zou kunnen geven in het weekend, tijdens de daluren. Ook dit zal worden besproken 

met de tennisschool. Het digitaal afhangen kan eventueel ook worden aangepast door 

bijvoorbeeld een aantal banen alleen te laten afhangen door echt langs te komen. Je zou je dan 

met een QR-code kunnen aanmelden. Dit wordt nader onderzocht. Ook zal gekeken worden 

naar de “loze” kwartiertjes die door het zelf kunnen aangeven van de aanvang van het vrijtennis 

soms ontstaan en waarin dus geen gebruik gemaakt wordt van de baan. Dat is zonde. Leden die 

misbruik maken van het afhangsysteem dienen te worden aangesproken op hun gedrag door 

andere leden. Indien dit wordt opgemerkt, kan het ook gemeld worden bij het bestuur. 

 

De penningmeester eindigt met de mededeling dat de kantineprijzen waarschijnlijk ook omhoog 

zullen gaan, omdat de inkoopkosten stijgen. 

 

Er volgt een stemming. De begroting en contributieverhoging worden door de ALV 

goedgekeurd. 

 

Een overzicht van de nieuwe contributiebedragen voor 2024: 

Senioren A van € 150,- naar € 175,- 

Senioren B van € 117,50 naar € 125,- 

Junioren A van € 81,- naar € 86,- 

Junioren B van € 66,- naar € 70,- 

geeltjesleden van € 25,- naar € 35,- 

introduceés van € 7,50 naar € 10,-; 

 

8. Verslagen van de commissies 

• Jeugdcommissie: Sander Hooglugt meldt namens de jeugdcommissie dat hun commissie 

sinds seizoen 2023 bestaat uit 3 personen. Naast zichzelf: Daniëlle Valkestijn en Nicole van 

Aalst. Het ouder-kindtoernooi ging eindelijk weer eens door. De clubkampioenschappen 

waren ook een succes. Wel terugloop van jeugdleden. Voor aanwas nieuwe jeugdleden:  

plan een kennismakingsmiddag te regelen aan de start van het seizoen. En idee om door 

de tennisschool in de gymles tennisles op school te gegeven voorafgaand het seizoen. 
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Wellicht komen hier weer meer leden uit. Er zal nog een flyer worden gemaakt en idee is 

om gebruik te maken van een app vanuit school. Ambitie is om meer jeugdleden te krijgen. 

 

• Technische commissie: Mick van Houten laat weten dat het een druk voor- en najaar was. 

Rob Admiraal, Mirjam Vos en Joost v.d. Burg hebben laten weten ondersteuning te bieden 

komend seizoen. Het idee is om meer op de club aanwezig te zijn. Einde voorjaar wordt 

een BBQ georganiseerd voor de competitiespelers. Camille vraagt of dat wellicht 

georganiseerd kan worden in het voorweekend van het Open Toernooi, omdat het dan 

vaak nog erg rustig is. Iemand vraagt of er aandacht kan worden gegeven aan 

competitieteams waarvan bekend is dat die langer blijven hangen op de club. Die kan je 

beter op een later tijdstip laten aanvangen. Mick laat weten dat hier al zoveel mogelijk 

rekening mee werd gehouden, maar dat hij hier extra aandacht aan zal geven. Dit hangt 

echter ook af van KNLTB-regels en er zijn dus meerdere mitsen en maren. 

 

• Toernooicommissie: Jean-Paul Eekhout bericht namens de commissie dat het 

openingstoernooi helaas in het water viel en niet doorging. De clubkampioenschappen 

werden goed bezocht en waren een succes. Voorstel is om op 30 maart het 

openingstoernooi te houden en dat dan 1 lid, 1 introducée meeneemt om zo meer leden 

te werven. Voorstel is om tussen 15 en 22 juni de clubkampioenschappen te houden. De 

voorzitter vraagt of er nog ruimte is voor andere toernooitjes zoals bijv. een ladies night. 

Wellicht is dit mogelijk net na de najaarscompetitie. Jean-Paul Eekhout zegt dat er wellicht 

nog plannen zijn om een midzomernachttoernooi te organiseren, maar daar moet wel 

animo en plaats voor zijn. Ook wordt gedacht aan een super tos toernooi. Hier komen ze 

nog op terug. 

 

• Open Toernooicommissie: Camille Richter geeft aan dat het open toernooi afgelopen jaar 

alle weersomstandigheden heeft beleefd (extreem heet, maar ook storm bijv.). Verder was 

het een groot succes. De eerste vergadering voor dit seizoen hebben ze al gehad. I.v.m. EK 

voetbal dat precies in de week van het OT valt, zal gekozen worden voor een oranje thema. 

Syne Jan de Jongh biedt aan een scherm te leveren zodat ook het EK gevolgd kan worden. 

Camille meldt dat de posters voor het OT liefst half maart af moeten zijn, zodat 

competitiespelers ons toernooi kunnen promoten en de posters bij andere verenigingen 

kunnen ophangen. Op 1 april wordt het OT opengezet voor inschrijving. Extra bardiensten 

tijdens etenstijd. Elke avond eten verzorgen. Twee grote horecaparasols lenen/huren van 

DSOV. Nieuwe partytent tussen baan 2 en 3 zou fijn zijn. Geen wijziging in commissieleden. 

 

• Kantinecommissie: Willy Kroes is afwezig. Elke Oudendijk meldt namens haar dat er nog 

naar de kantineprijzen moet worden gekeken. Het streven is om de voorraden nog strakker 

in te plannen. De sergeanten zouden beter de bardienstmedewerkers moeten instrueren. 

Esther van Overbeek geeft aan dat er vroeger instructie-avonden werden geregeld waarop 

aangemelde sergeanten geïnstrueerd werden. Wellicht handig dit weer in het leven te 

roepen. Verder waren sergeanten vorig seizoen überhaupt moeilijk te krijgen. Gedacht kan 

worden aan het verdelen van een week met 1 of 2 andere leden. Verder meldt Elke dat is 

opgemerkt dat er steeds minder gefrituurd wordt. Of hiervoor aandacht kan worden 

gegeven bij competitie spelende teams zodat niet alleen meegebrachte etenswaren 

worden genuttigd. Verder wordt geopperd dat de koeling voor de dranken wellicht een 
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energie slurpende machine is. Is daar wel eens naar gekeken? Ben Ewals laat weten hier 

aandacht aan te schenken. 

 

• Sponsorcommissie: Barbara van der Wateren laat bij afwezigheid van Wouter Jansen 

weten dat er hard uitbreiding nodig is voor deze commissie. Aanmeldingen zijn welkom. 

 

• Onderhoudscommissie: groot onderhoud verricht afgelopen seizoen. Hekwerk, 

ledverlichting, boarding, vernieuwing tennismuur. Er ontbreken handen voor overdag. Als 

er iets speelt op het tennispark, zijn er maar weinig mensen die in verband met hun werk 

zich kunnen inzetten voor TVV. Zwakke punten zijn al eerder genoemd (verouderd 

sproeisysteem, dak kantine, drainage). Park klaarmaken voor opening gaan we op 23 

maart doen. Alle helpende handen zijn welkom. Wellicht mogelijk die middag nog een 

openingstoernooi te houden en anders op zondag 24 maart. Er is heel veel gesnoeid rond 

het park, maar er moet nog slecht hout verwijderd worden. Dit wordt nog opgepakt. 

Birgitte Dinklo geeft aan te willen helpen bij het snoeiwerk. 

 

• Redactiecommissie: Claudia Calvelage geeft aan dat zij komend jaar de leden niet wil 

overspoelen met e-mailberichten. Streven is naar een betere stroomlijning hierin. Als er 

iets te melden valt, meldt het bij de redactiecommissie! 

 

• Laddercommissie: Rob Admiraal meldt dat de single en mixed ladder goed lopen. Geen 

opmerkingen meer ontvangen over de mixed ladder, zodat daar volgend jaar een vervolg 

aan wordt gegeven. 

 

9. Benoeming vertrouwenscontactpersoon 

Constant Lamp heeft zich aangemeld voor deze vacature, evenals Esther van Overbeek (die 

aftreedt als secretaris en daardoor deze functie ook kan invullen). 

 

Er volgt een stemming: Constant Lamp en Esther van Overbeek worden beiden de nieuwe 

vertrouwenscontactpersonen. 

 

10. Samenstelling bestuur 

Marije van Overbeek die momenteel ziek is heeft aangegeven nieuw algemeen bestuurslid te 

willen worden, hetgeen wordt aanvaard door de ALV. Esther van Overbeek treedt af als 

secretaris. Binnen het bestuur meldt Mick van Houten zich aan als nieuwe secretaris. Er zijn 

verder geen nieuwe aanmeldingen, zodat Mick van Houten definitief wordt gekozen als 

secretaris. De taken voor wat betreft de technische commissie en open toernooi zullen nog 

onderling worden verdeeld met Marije van Overbeek. De overige bestuursleden worden 

hernoemd. De voorzitter spreekt nog een dankwoord uit naar Esther en overhandigt bloemen 

en een kadobon. 

 

11. W.v.t.t.k. 

• Vroeger werden de competitiespelende teams die kampioen waren geworden in de 

bloemetjes gezet. Dit gebeurt niet meer. Het bestuur geeft aan dat het de bedoeling is 

dit weer op te pakken tijdens de te organiseren BBQ aan het einde van de 

voorjaarscompetitie. 
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• Kan de ledverlichting op de baan ook met de baanreservering worden aangezet in de 

toekomst? Ben Ewals geeft aan dat daar wegens kostentechnische overwegingen niet 

voor is gekozen, maar dat dit in de toekomst eventueel wel zou kunnen. 

 

• Kan er een minitennisveldje net buiten het park worden aangelegd door de gemeente? 

Ben Ewals meldt dat hier nog eens naar gekeken zal worden. Nog een tip: bij Duinvliet 

kijken want de drainage is daar zeer goed. 

 

• Kan openingstoernooi al op zaterdag 23 maart in de middag? Ja zou eventueel kunnen, 

maar ook bijvoorbeeld op zondag 24 maart. 

 

• Verstandig om een adviesgroepje samen te stellen die een visie voor TVV gaat 

uitstippelen voor wat betreft ondergrond, etc. Hier wordt positief op gereageerd. 

 

• Onder de leden is er slechts een kleine groep die het echte clubgevoel heeft en 

behulpzaam is. Doel zou moeten zijn om andere leden meer bij het verenigingsleven te 

betrekken. Inzet van eenieder is gewenst. Persoonlijke benadering geeft de voorkeur. 

 

• Kan de ballenautomaat in de gang ook dusdanig worden aangepast dat ook met pin 

betaald kan worden? Nee, dit kan niet. En blikken met ballen achter de bar is te 

fraudegevoelig, dus daar wordt niet voor gekozen. 

 

De ALV eindigt om + 22.00 uur 

 

Voorzitter Secretaris Penningmeester 

 

 

------------------------------ -------------------------------- --------------------------  

B.I. van der Wateren E. van Overbeek-Groen J.P. Kouwenhoven 

 

 

Namens Onderhoudscommissie Namens Technische commissie 

 

 

------------------------------- ---------------------------------- 

B.A.W.M. Ewals M. van Houten 

 

* * * 


